
Czy strefa Tempo 30 to tylko kolejny znak
drogowy ?

                                           ODPOWIEDZI

 Wraz ze strefami Tempo 30 wprowadzane są
rozwiązania sugerujące jazdę z wymaganą
prędkością m.in. wyniesione przejścia dla

pieszych, mini-ronda, szykany, skrzyżowania
równorzędne, progi zwalniające itp. 

 
 

 Strefa Tempo 30 to poprawa
bezpieczeństwa wszystkich 

uczestników ruchu, w tym kierowców.
Czy strefa Tempo 30 nie będzie kłopotem
dla kierowców ?

Czy strefa Tempo 30 ma wpływ tylko na
bezpieczeństwo ?

T E M P O

Czy całe miasto zostanie objęte strefą
Tempo 30 ?

S T R E F A

Jak pokazują badania i dotychczasowe
doświadczenia strefa Tempo 30 wpływa

również na spadek poziomu hałasu, poprawę
jakości powietrza czy daje też możliwość

poprawy jakości przestrzeni. 
 
 

PYTANIA

Strefą Tempo 30 nie zostaną objęte
główne trasy przenoszące ruch pomiędzy

rejonami Krakowa. 
Strefy te będą wyznaczone na wybranych

odcinkach dróg publicznych zarówno
lokalnych, jak i osiedlowych. 


